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W odpowiedzi na pani interpelację w sprawie usunięcia odpadów, 

znajdujących się w Lasku Złotoryjskim informuję, że w bieżącym roku 

dwukrotnie przeprowadzano likwidację dzikich wysypisk z przedmiotowego 

terenu. Dodatkowo wiosną 2021 r. przeprowadzano  prace społeczno- użyteczne, 

polegające na posprzątaniu terenów bezpośrednio sąsiadujących z laskiem.   

Informuję, że Lasek Złotoryjski jest objęty stałą umową, w ramach której 

usuwane są odpady komunalne. Do ww. rodzaju odpadów nie zalicza się: 

gabarytów, odpadów samochodowych, przemysłowych, budowlanych 

ani bioodpadów. W związku z powyższym w celu usunięcia zalegających 

odpadów z tej grupy konieczne było ich rozpoznanie i wytypowanie do wywozu 

w ramach osobnej umowy. 

  

Kwestia braku technicznych możliwości umieszczenia oraz skuteczności działania 

fotopułapek została pani przekazana pismem SM.4210.212.2021 w kwietniu br.  

Do chwili obecnej warunki nie uległy zmianie.  

 

 

 

 

 

Otrzymuje: 

1. BR w/m 2 egz. 

2. OK w/m, 

3. IK a/a; 

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 

Jadwiga Zienkiewicz 

Zastępca  Prezydenta 


